
Αόριστος β΄ 

 

 α. Έχει τις καταλήξεις της οριστικής παρατατικού στην οριστική έγκλιση. 

β. Έχει διαφορετικό θέμα από εκείνο του Ενεστώτα. 

γ. Έχει τις καταλήξεις του Ενεστώτα στις υπόλοιπες εγκλίσεις και στους 

ονοματικούς τύπους. 

 

ΠΡΟΣΟΧΗ 

α. Το απαρέμφατο ενεργητικής φωνής τονίζεται στη λήγουσα και 

περισπάται π.χ. εἰπεῖν, βαλεῖν, ἐλθεῖν 

β. Η μετοχή ενεργητικής φωνής τονίζεται στη λήγουσα στο αρσενικό και 

στο ουδέτερο και στην παραλήγουσα στο θηλυκό γένος.  Εἰπών, εἰποῦσα, 

εἰπὸν 

γ. Το απαρέμφατο μέσης φωνής τονίζεται στην παραλήγουσα. Ἀφικέσθαι, 

βαλέσθαι 

δ. Το β΄ ενικό  πρόσωπο της προστακτικής μέσης φωνής τονίζεται στη 

λήγουσα και περισπάται π.χ. Ἀφικοῦ, βαλοῦ 

Τονίζεται στην παραλήγουσα , όταν ο τύπος της προστακτικής είναι 

μονοσύλλαβος και σύνθετος με δισύλλαβη πρόθεση. πχ. παράσχου ( του 

παρέχομαι) αλλά  ἀντιλαβοῦ (του ἀντιλαμβάνομαι) 

ε. Το β΄ ενικό πρόσωπο της προστακτικής αορίστου β΄ ενεργητικής φωνής 

των ρημάτων Ἔρχομαι, εὑρίσκω, λαμβάνω, λέγω, ὁράω – ὁρῶ τονίζεται 

στη λήγουσα , όταν το ρήμα δεν είναι σύνθετο. πχ ἐλθὲ  , εὑρέ, λαβέ, εἰπέ, 

ἰδέ αλλά ἄπελθε παράλαβε. 

 


